

PREFACE

The ***AfDB Statistics Pocketbook***, presents summary economic and social data on regional member countries and on the operational activities of the African Development Bank Group. Most of the indicators shown are selected from the other Bank publications: *Compendium of Statistics on Bank Group Operations*, *Gender, Poverty and Environmental Indicators on African Countries* and *African Statistical Yearbook* which contain more detailed information.

PRÉFACE

Le livre de poche des statistiques de la BAD présente des sommaires des données économiques et sociales sur les pays membres régionaux et sur les opérations du Groupe de la Banque. La plupart des indicateurs cités sont extraits des publications de la Banque intitulées *Compendium de statistiques sur les opérations du groupe de la Banque*, *Indicateurs sur le genre, la pauvreté et l'environnement sur les pays africains* et *L'annuaire statistique africain* qui contiennent des informations plus détaillées.